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      MÄRJAMAA VALLAVOLIKOGU 
 
 

Hariduskomisjoni koosoleku protokoll   
 

Märjamaa                                                                                                                  28. november 2017 nr 1 

 

Algus kell 14.00, lõpp kell 15.45 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Meelis Välis 

Protokollis: volikogu sekretär Janika Liländer 

 

Hariduskomisjoni koosolekust võtsid osa komisjoni liikmed: Eli Laaser, Ene Mätas, Enn Roosi, Gaili Ilisson, 

Helve Riitsaar, Kristi Kivisild, Maiu Linnamägi, Merlin Suurna, Tõnu Mesila, Ülo Olm.  
Puudus: -. 

Kutsutud: volikogu esimees Urmas Kristal (tervitussõnadeks), vallavanem Villu Karu, lasteaed Midrimaa ja 

lasteaed Karikakar direktor Lea Lauri (päevakorrapunkt 1). 

 
Sõna tervituseks sai U. Kristal. 

U. Kristal märkis oma tervituses suurt muutuste aega, mis kaasneb kahe valla ühinemisega ning tõi esile 

komisjoni nõuandvat rolli – mida tõhusamalt töötab komisjon, seda vähem peaks vaidlusi olema volikogus.  

 

Toimus tutvustusring.    

 

 
Kinnitati alljärgnev PÄEVAKORD: 

1. Kasti-Orgita Lasteaia põhimäärus 

2. Ametiasutuste tegevuse ümberkorraldamine 

3. Märjamaa valla ametiasutuste palgajuhend 

4. Ametnike haridusele, töökogemusele, teadmistele ja oskustele esitatavad nõuded 

5. Märjamaa valla ametiasutuste struktuuri ja teenistujate koosseisu kehtestamine 

6. Komisjoni töökorraldusest 

 

 

Päevakorrapunkt 1 

Kasti-Orgita Lasteaia põhimäärus 

 

Ettekandega esines L. Lauri, kes kõneles eelloost, mille tulemusena üldse jõuti kahe asutuse ühendamise 

otsuseni. (Otsus nr 236 võetud vastu Märjamaa Vallavolikogu poolt 18.04.2017.)  

L. Lauri tõi esile, et kuigi praegu on loomisel ühiskasutus, ning asjaajamine ja eelarved on eraldi, siis 

sisuliselt toimitakse ühisena juba terve aasta. Kui lapsevanem või töötaja küsiks endalt, et mis on selle aasta 

jooksul tema jaoks muutunud, siis tegelikult mitte midagi. Asutuse juht ei ole kindlasti mitte iga päev majas, 

aga juht on kättesaadav tänapäeval sidevahendite kaudu. Juhi kohalolu 24/7 ei ole primaarne.  

Põhimääruse eelnõu aluseks on võetud Rapla valla lasteaia Päkapikk põhimäärus ning eeskuju on võetud ka 

Türi Lasteaiad, mis ühendab endas 4 lasteaeda, põhimäärusest. 

Põhimäärust on arutatud lasteaed Midrimaa hoolekogus. Hoolekogus otsest vastuseisu keegi ei avaldanud. 

Olid kartused, et kas ehk väiksem ei hakka saama suuremat tähelepanu, et juhil ei jätku kahe maja jaoks 

energiat, et kas Kasti lasteaia hoone probleeme liialt forsseerima ei hakata. 

https://atp.amphora.ee/marjamaavv/index.aspx?itm=229341
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Kasti lasteaias keegi otseselt välja öelnud ei ole, et on ühendasutuse vastu, kuid pinged on õhus. Kasti 

lasteaed on ainuke Märjamaa valla lasteaed, mis asub eraomandis olevas hoones, mida  omavalitsus rendib. 

Hoone omanik on ühtpidi huvitatud, et lasteaed seal jätkaks, kuid on huvitatud ka asja kontrollimisest. Vahel 

lähevad hoolekogu koosolekud seetõttu päris pingeliseks.  

 

*Asuti üle vaatama põhimääruse eelnõud.  

L. Lauri palus § 7 lõige 2 sõnastada: „Lasteaia direktor moodustab käesoleva põhimääruse alusel vastavalt 

vajadusele ja võimalusele sõime-, aia- ja liitrühmad.“ 

M. Välis palus selgitada § 16 lõikes 8 toodud hoolekogu otsustuspädevust.  

L. Lauri selgitas, et vastavalt koolieelse lasteasutuse seadusele (§ 24 lg 3) otsustab lapse toidukulu 

päevamaksumuse hoolekogu. See on üks väheseid asju, mis on otseselt antud hoolekogu otsustada. Üldjuhul 

hoolekogu kooskõlastab, annab arvamusti. Toidupäeva maksumuse kalkulatsioonid esitab direktor.  

Toimus arutelu. Kõnelesid M. Suurna, V. Karu. 

 

Ü. Olm: Kas lasteaial peab olema pitsat? On see seadusega ette nähtud? Ettevõtluses on see juba 

paarkümmend aastat ununenud asi.  

L. Lauri: Eelnevatel aastal on see nii olnud. Tänapäeval on palju digiallkirjastatud dokumente. Tänastel 

lasteaedadel need on.  

E. Mätas: Seadus seda ei nõua. 

Ü. Olm arvas, et seda ei peaks siis põhimäärusesse kirjutama. Tegemist igandiga, mille võiks kaotada. 

E. Laaser: Ühtpidi iganenud, aga teisalt hästi armas, nt kasutada diplomitel. 

L. Lauri: Sellega on hea õppevahendeid märgistada.  

 

M. Suurna: Saatsin oma küsimused kirjalikult. 

Küsimused: 

1) Hoolekogust - kehtiv Märjamaa valla hoolekogude kord näeb ette, et Kasti lasteaias Karikakar on 

hoolekogus ka hoone pidaja esindaja. Lisaks sätestab sama kord, et hoolekogu eesmärgiks on lastevanemate 

(edaspidi vanemad), õpetajate, haridusasutuse pidaja ja toetavate organisatsioonide ning kogukonna, koolide 

puhul lisaks õpilaste ja vilistlaste ühistegevus õppe- ja kasvatustöö ootustele vastavuse jälgimisel, suunamisel 

ja arendamisel ning haridusasutuses paremate tingimuste loomine. Miks ei ole Kasti-Orgita hoolekogu 

koosseisus nimetatud hoone pidaja esindajat ja kogukonna esindajat? 

2) Mida tähendab seletuskirjas lk 1 lõpus lause, et enamuses pole vaja koondada? Kedagi siis on? 

3) Seletuskirjas kirjas, et laste ja vanemate jaoks midagi ei muutu. Töötajad jätkavad ühendatud asutuses. Kas 

see tähendab, et nad jätkavad ka samas majas või on plaanis midagi muud? 

4) Materiaalsetest kuludest ei ole sõnagi. Samas on kirjas, et juurde tuleb asetäitja koht. Mis see tegelikult 

tähendab? Kuidas see koht täidetakse, milline on eelarveline mõju, millised on kaasnevad mõjud laiemalt? 

 

Küsimusele nr 1 vastasid L. Lauri, T. Mesila. 

L. Lauri: Minu ettepanek lähtub seadusest, mis ütleb täpselt, kes hoolekogus on. See on minu arvamus. 

Praegusel juhul tundub mulle, et Kasti lasteaias on huvide konflikt väga suur. Näiteks, kui mina rendin OÜ-le 

Orgita Põld maid, siis ma ei näe põhjust, miks peaksin olema OÜ juhtimise juures. Sama moodi ei näe ma 

põhjust, et miks peaks osaühing, kes rendib vallale maja, olema lasteaia tegevuse juures. Mina nimetaks seda 

huvide konfliktiks.  

T. Mesila: Koos põhimääruse eelnõuga sai menetlusse võetud ka valla hoolekogude korra uus eelnõu. Senine 

on vastu võetud päris mitu aastat tagasi, vahepeal on muutunud asutuste struktuurid, seadused. Põhimäärust 

pidasime väga kiireks ja seepärast see kavas esitada erakorralisele istungile, hoolekogude kord tuleks 

korralisele istungile. 

V. Karu täpsustas, et esialgne plaan on muutunud ja ka põhimäärus tuleb arutamisele korralisel istungil.  

M. Suurna: Seaduses on küll loetelu, kes hoolekogusse peaks kuuluma, kuid see iseenesest ei võta võimalust 

koosseisu laiendada. Sain vastuse, et miks ei ole mõistlik kaasata OÜ esindajat, kuid miks olete välja jätnud 

kogukonna esindaja? 

L. Lauri: Teoreetiliselt kogukonna esindaja võiks olla. Kui vaatate kehtivat korda, siis kogukonna esindaja on 

üherühmalise lasteaia hoolekogus, kuid meil ei ole enam ammu üherühmaline lasteaed. See on jäänud seni 

tähelepanuta, et kogukonna liige on jätkuvalt hoolekogu koosseisus. 

G. Ilisson: Lapsevanemad on samuti kogukonna esindajad.  

https://www.riigiteataja.ee/akt/104072017037?leiaKehtiv#para24
https://www.riigiteataja.ee/akt/415012013054?leiaKehtiv
https://www.riigiteataja.ee/akt/104072017037?leiaKehtiv#para24
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L. Lauri: Praegu on hoolekogus kaks lastevanemate esindajat (mõlemast rühmast üks), õpetajate esindaja, 

kogukonna esindaja, majaomaniku esindaja, valla esindaja. Uues oleks igast rühmast lapsevanema esindaja, 

pedagoogilise nõukogu valitud õpetajate esindaja, valla esindaja. 

 

E. Laaser tegi oma kogemustest lähtudes soovitusliku ettepaneku hoolekogusse arvata mõlemast majast üks 

õpetaja. 

M. Suurna toetas ettepanekut. 

T. Mesila: Sipa-Laukna lasteaias, kus samuti lasteaed kahes eraldi majas, on hoolekogus mõlema maja 

õpetaja. Seal on hoolekogu koosolekud toimunud majades pigem eraldi, vastavalt sellele, kumma maja 

probleeme arutatakse. 

M. Suurna: Kas võiks olla mingi töökorralduslik kokkuleppe, millal on ühiskoosolekud ja millal maja omad. 

L. Lauri: Töökoosolekud jäävad nii või teisiti. Kui läheme selle peale, et hoolekogus 2 esindajat, siis võidakse 

väita, et me ei järgi seadust. 

Toimus arutelu. 

L. Lauri ei näinud probleemi kui hoolekogus on üks õpetajate esindaja. On infotunnid, mis seotud ühe 

konkreetse majaga, on pedagoogilise nõukogu koosolekud, kus eelnev töö on juba varem tehtud.  

 

M. Linnamägi: Kas lasteaedade hoolekogudes ongi ette nähtud, et on vallavalitsuse esindaja, mitte volikogu 

esindaja? 

L. Lauri: Hoolekogus peab olema pidaja esindaja (täpsemalt valla esindaja).  

M. Välis: Volikogu võib selle delegeerida valitsusele, kes oma esindaja nimetab.  

Toimus arutelu. 

 

Küsimusele nr 2 vastasid T. Mesila, L. Lauri. 

T. Mesila vastas, et tema ei julgenud seletuskirjas 100% väita, et ühtegi koondamist ei tule, sest pole 

välistatud, et töötaja pole nõus töökorralduslike muudatustega, mis ühendamisega võib kaasneda. 

M. Suurna: 1. jaanuariks peab olema teada, millised töökohad tekivad ning milliste ülesannetega. See 

teadmine peaks juba praegu olemas olema. 

L. Lauri: Tänasel päeval kedagi koondama ei hakata. Ainuke teema saab olla majandusjuhatajatega, kus 

mõlemas asutuses osalise koormusega ja pisut erinevate tööülesannetega. Tulevikus saab kaaluda nende 

kohtade ühendamist. Praegu ei saa ühestki inimesest loobuda.  

M. Suurna: Kas ei ole kavas ka tekitada töökohti, mille tööülesanded erinevad praeguste töökohtade 

ülesannetest? 

L. Laurits: Ei. Juurde peaks tulema 1,0 õppealajuhataja kohta.  

 

 

E. Roosi juhtis tähelepanu sellele, et see teema polegi põhimääruse, vaid ühendamise protseduuriline 

küsimus. 

M. Suurna: Oluline on see seletuskirjas kajastada kuna seletuskirjadest tahavad volikogu liikmed teada saada 

otsuse vastuvõtmisega kaasnevaid kulusid.  

 

 

Küsimusele nr 3 vastas L. Lauri. 

L. Lauri: Ei näe, et keegi Kasti lasteaiatöötajatest peaks minema Midrimaa lasteaeda või vastupidi. Praegusel 

juhul jätkavad kõik tööd samades majades, sest õppeaasta on poole peal. Me keegi ei ole vääramatu jõu eest 

kaitstud, juhtuda võib mida iganes. Inimene võib ka vabatahtlikult lahkuda.  Hetkel on töökohad täidetud. 

Täitmata on 0,2 remondimehe kohta, kuid ei näe vajadust selle täitmiseks. Raha kasutatakse erinevate 

ettetulevate tööde tegemiseks töövõtulepinguga. 

 

Küsimusele nr 4 vastas L. Lauri. 

L. Lauri: Õppeala juhataja kohale kuulutatakse välja avalik konkurss. 

M. Suurna: Juhul kui valituks osutub keegi senistest õpetajatest, siis on vaja juurde ühte õpetajat? 

L. Lauri: Või hakkame kasutama 1+2 süsteemi, kus on üks põhiõpetaja ja 2 assistenti, kelle tööaeg on 40 

tundi nädalas. Assistendi töökohad on veidi teistsugused kui tänased õpetaja abid.  Selline asi saab toimuda 

vaid õpetaja nõusolekul. Kui keegi ei ole nõus nii töötama, siis tuleb korraldada vabanenud õpetaja kohale 

konkurss. 
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J. Liländer juhtis tähelepanu vajadusele võtta § 22 lõikest 2 välja „Rapla maavanem“, keda 1. jaanuarist enam 

ametis ei ole.  

 

Otsustati: Teha ettepanek: 

1) muuta § 7 lõike 2 sõnastust vastavalt L. Lauri ettepanekule; 

2) muuta § 16 lõike 2 ja lõike 5 sõnastust arvestades KELS § 24 lõiget 2; 

3) muuta seletuskirja sõnastust ja kirjutada sõnaselgelt, et ühtegi töökohta 1.  jaanuarist ei koondata; 

4) võtta välja § 22 lõikest 2 „Rapla maavanem“. 

 

 

Päevakorrapunkt 2 

Ametiasutuste tegevuse ümberkorraldamine 

 

Komisjoni liikmetele oli eelnevalt tutvumiseks saadetud vallavalitsuse ettevalmistatud eelnõu ning sellele 

lisatud seletuskiri.  

J. Liländer märkis, et tegemist on seadusest tuleneva otsusega. Otsusega, mille vastuvõtmine on sisuliselt 

pandud paika juba eelnevate otsustega.  

Eelnõu kohaselt korraldatakse ümber Märjamaa valla ametiasutused, s.o Märjamaa Vallavalitsus ja Vigala 

Vallavalitsus, ühendamise teel ning moodustatakse alates 1. jaanuarist 2018 ametiasutustena Märjamaa 

Vallavalitsus ja Vigala Osavallavalitsus. Praegune Märjamaa Vallavalitsus ja Vigala Vallavalitsus mõlemad 

lõpetavad oma tegevuse.  

 

Otsustati: Eelnõud toetada.  

 

 

Päevakorrapunkt 3 

Märjamaa valla ametiasutuste palgajuhend 

 

Uue ametiasutusega seoses vajab vastu võtmist uus palgajuhend. Eelnõu aluseks on võetud Märjamaa valla  

senine palgajuhend. 

Komisjoni liikmetele oli eelnevalt tutvumiseks saadetud vallavalitsuse ettevalmistatud eelnõu ning sellele 

lisatud seletuskiri.  

J. Liländer selgitas, et antud määrusega ei määrata palka ühelegi konkreetsele ametikohale. Toodud on vaid 

palgagrupid ja teenistujate põhigrupid. Kuhu põhigruppi üks või teine teenistuja kuuluma hakkab, 

otsustatakse  hiljem päevakorras oleva teenistuskohtade kooseisu otsusega. 

Antud määruses on palga maksmise põhimõtted, kirjeldatud komponendid, millest palk koosneb, lisatasud, 

palga maksmise aeg jms.  

 

J. Liländer kõneles sotsiaalkomisjoni 27. novembri koosolekul tehtud tähelepanekutest.  Seal oli eelkõige 

arutamisel tulemuspalk, mille maksmine on sätestatud ka senises määruses, kuid mida vahendite puudumisel 

pole sisuliselt rakendatud. Sotsiaalkomisjon tegi ettepanek planeerida valla 2018.a eelarvesse summad 

tulemustasu maksmiseks, kusjuures tulemustasu maksmine saab toimuda vaid eelnevalt fikseeritud 

mõõdikute alusel.    

 

M. Suurna: Kas ka lisatasu puhul on mingid mõõdikud? 

V. Karu: Lisatasu makstakse konkreetsete ülesannete täitmise eest, mis pannakase ametnikule lisaks tema 

senistele töökohustustele ja mis kuulub tasustamisele. 

Toimus arutelu. 

V. Karu märkis, et tulemustasu maksmise eelduseks peavad tõepoolest olema mingid kriteeriumid, mida 

hinnata.  

V. Karu: Seda hindamist on võimalik teha arenguvestluste kaudu, mida ametnikega vähemalt kord aastas läbi 

peaks viima. Läbi selle võib juba hinnata, kas eesmärgid, mis aasta tagasi seati, on täidetud või on mingid 

nähtavad tulemused läbi koolitust vms.  Teine külg asja juures on materiaalne pool – kui on palgafond, mis 
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võimaldab tulemustasu maksta, siis me võime rääkida tulemustasudest, preemiatest jms.  Kui ei ole üht ega 

teist, siis on see maksmine väga subjektiivne.  

V. Karu tõi kollektiivsete tulemuste näiteks, mille puhul tulemuspalka maksta kõigile antud kollektiivi 

liikmetele, digitaalsete arvete süsteemi juurutamise või majandusosakonnas GIS-tarkvara juurutamise. Seega 

võimalusena võiks jääda palgajuhendisse ka kollektiivse tunnustamise võimalus. 

 

M. Välis: Palgajuhendis on ka vallavanema palga otsustamine (§ 10).  

J. Liländer: Eilse sotsiaalkomisjoni valguses tekkis minul küsimus, kas vallavanem peab teenistujate 

palgajuhendis kajastuma kuivõrd tema kohta avaliku teenistuse seadus ei laiene. Vallavanema kohta käivad 

sätted on kohaliku omavalitsuse korralduse seaduses ning ka töölepinguseadus laieneb talle vaid 

puhkuseregulatsiooni osas.  

 

M. Suurna: Esimese palgagrupi töötasu määr on hästi laias vahemikus (1300-2700 eurot/kuus). Ilmselt on see 

nii vallavanema tasust lähtudes. Kas ei ole mõistlik vallavanema siit välja tuua? 

V. Karu: Kui tabelit vaadata, siis mida madalam põhigrupp, seda väiksem vahemik ja mida kõrgem, seda 

laiem vahemik. Juhtide vahemik iseenesest ongi palga mõttes meil väga suur. Kui tahame seda kitsamaks 

teha, siis peame oluliselt tõstma oma juhtide palku. Kas me seda eelarveliselt välja kanname, on jällegi 

valikute küsimus. Allpool ongi töökohad, kus ei ole objektiivselt põhjendatud, et palgavahemik peaks väga 

lai olema. /…/ Esimeses põhigrupis on väga palju subjektiivseid ja poliitilisi tegureid, mis neid asju 

mõjutavad. Seal ei ole vaid vallavanem ainuke poliitiline kuju, sinna võivad kuuluda teisedki juhid, kes on 

mingite poliitiliste kokkulepete teel määratud. See on praegu omavalitsustes tavapraktika, et on ametnikena 

määratud juhid ja on poliitiliste kokkulepete teel määratud juhid.  

 

Toimus arutelu. Kõnelesid Ü. Olm, V. Karu, M. Suurna. 

M. Välis ja M. Suurna arvasid, et võiks kaaluda vallavanema väljaarvamist antud eelnõust.  

 

Otsustati: Eelnõud toetada, kuid teha ettepanek – kui vallavanemale palga määramise regulatsioon ei pea 

seadusest lähtudes palgajuhendis kajastuma, siis võtta see määrusest välja ning ühtlasi vähendada seda 

arvestades ka 1. palgagrupi kuu töötasu ülempiiri.  

 

 

Päevakorrapunkt 4 

Ametnike haridusele, töökogemusele, teadmistele ja oskustele esitatavad nõuded 

 

Komisjoni liikmetele oli eelnevalt tutvumiseks saadetud vallavalitsuse ettevalmistatud eelnõu ning sellele 

lisatud seletuskiri.  

J. Liländer tutvustas vallasekretäri pakutud alternatiivset sõnastus eelnõu § 4 lg 1 punktile 2: Ametnik peab 

…. „tundma kohaliku omavalitsuse korraldust, seda reguleerivaid õigusakte ning omama põhjalikke teadmisi 

oma töövaldkonda reguleerivatest õigusaktidest ja parimast praktikast ning oskama neid teenistusülesannete 

täitmisel rakendada;“. 

Uus sõnastus ei sea ametnikule kohustust tunda põhjalikult kogu seadusandlust, põhjalikult tuleb tunda vaid 

oma valdkonna õigusakte. Sotsiaalkomisjon toetas alternatiivset varianti.  

J. Liländer: Sotsiaalkomisjoni ettepanek on lisada § 4 lg 1 punkti 6 „kõrge pingetaluvus“.  

Ettepanekuid eelnõu kohta tegi ka Ü. Olm. Alternatiivvariant nt ongi välja töötatud ühest Ü. Olmi 

ettepanekust. Teine Ü. Olmi ettepanek on § 2 lõikes 2 asendada lauses „Juhtide ja tippspetsialistide gruppi 

kuuluval ametnikul peab olema vastav erialane kõrgharidus või sellega võrdsustatud haridustase.“ sõnad 

„peab olema“ sõnadega „on soovituslikult“.  

 

Ü. Olmi: Vahel võib olla olukord, kus ka mitme kõrgharidusega inimesest pole mingit kasu, kuid samas kesk-

eriharidusega ja väga suurte kogemustega inimene on märksa kompetentsem.  

E. Roosi arvas, et erialane kõrgharidus on n n libe tee.  

M. Suurna oli seisukohal, et tippspetsialistidel peab olema erialane kõrgharidus, kuid juhtide puhul, kes juhib 

spetsialiste, siis võime rääkida lihtsalt kõrgharidusest.  

 

Toimus arutelu.  
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E. Roosi tõi näiteks, et tänapäeval on väga kõrgetasemelisi koolitusi, mis ei liigitu tasemehariduse alla, kuid 

sisu on praktiliselt sama.   

 

E. Laaser: On nõudeid, millele vastamist saab mõõta, kuid kuidas mõõta kõrget pingetaluvust? 

Toimus keskustelu. 

V. Karu juhtis tähelepanus sellele, et ametikohad täidetakse avaliku konkursi korras ja alati on võimalik 

rakendada 4-kuulist katseaega ja selle aja jooksul üldjuhul inimese isikuomadused siiski ilmnevad, s.h ka 

tema pingetaluvus.  

M. Suurna arvas, et teatud määral antakse esitatud nõuete näol kandidaadile indikatsiooni selle kohta, milline 

tulevane ametikoht saab olema.  

 

Otsustati: Teha ettepanek: 

1) § 4 lg 1 punktis 2 eelistada esitatud alternatiivvarianti; 

2) sõnastada § 2 lg 2 „Juhtide ja tippspetsialistide gruppi kuuluval ametnikul peab olema erialane 

kõrgharidus või kõrgharidus ja vastav erialane ettevalmistus või sellega võrdsustatud haridustase.“, 

kusjuures iga konkursi puhul saab konkursi tingimustes täpsustada, kas nõutud on mingi kindel 

erialane kõrgharidus või lihtsalt kõrgharidus koos vastava erialase ettevalmistusega. 

3) § 4 lg 1 punkti 6 sõnastuse juures arvestada sotsiaalkomisjoni täiendust (lisada „kõrge pingetaluvus“).  

 

 

Päevakorrapunkt 5 

Märjamaa valla ametiasutuste struktuuri ja teenistujate koosseisu kehtestamine 

 

Komisjoni liikmetele oli eelnevalt tutvumiseks saadetud vallavalitsuse ettevalmistatud eelnõu ning sellele 

lisatud seletuskiri.  

 

V. Karu tutvustas struktuuri üldisemalt.  

Ü. Olm palus täpsustada heakorratööliste struktuurset alluvust (praegu topelt alluvus) ning varem oli juttu, et 

Vigala osavallavalitsuse majandustöötajad on punktiiriga vallavalitsusega seotud.  

V. Karu: Homme veel vallavalitsus arutab struktuuri ja siis võib see punktiir veel tekkida.  

 

M. Välis märkis, et vaadates kultuurinõuniku ja haridusnõuniku vastustusalasse kuuluvate hallatavate 

asutuste loetelu, siis on mõistetav ja põhjendatud valdkonna lahutamine. Seda ideed sisaldasid ka 

haldusreformi komisjonide ettepanekud.   

 

Arutati seletuskirjas esitatud haridusnõuniku ametiülesandeid.  

 

Ü. Olm: Kas noorsootöö on kultuuri- või haridusnõuniku valdkonda kuuluv? 

V. Karu: Praegu kultuuri all. Raamatupidamises peetakse arvestust kultuurivaldkonna all. On otsustamise 

küsimus – kui suudame tegelikku juhtimist ja raamatupidamislikku arvestust niimoodi koordineerida, siis 

võib ka erinevalt neid liigitada. 

M. Välis: Huvitegevuse rahastamine tuli sisuliselt kultuurivaldkonna alla, selles mõttes oleks loogilisem 

noorsootöö kultuurivaldkonda jätta.  

 

M. Suurna: Saan aru, et haridusnõuniku ametikoht on tippspetsilisti koht, mille täitmiseks korraldatakse 

konkurss. 

V. Karu: Nii on praegu plaanitud.  

 

Otsustati: Teha ettepanek korrigeerida haridusnõuniku ametiülesandeid: 

- Seletuskirjas haridusnõuniku ülesannete loetelu punkt 3.12 jätta välja kui liigne (sisuliselt kajastatud 

punktide 3.10 ja 3.11) ning asendada punktides 3.10 ja 3.11 sõnad „Registri pidamine“ sõnadega 

„arvestuse pidamine“.  
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Päevakorrapunkt 6 

Komisjoni töökorraldusest 

 

Toimus arutelu koosolekute võimalikust ajast ning kohast. 

 

Otsustati: Korraldada hariduskomisjoni koosolekuid valla erinevates haridusasutustes. Komisjoni 

koosolekud teha üldjuhul teisipäeviti algusega kell 14 nädal enne volikogu istungi nädalat.   

Järgmine koosolek on 12. detsembril Märjamaa muusika- ja kunstikoolis. 

 

 

M. Linnamägi märkis päevakorra välisena, et lähiajal tuleks arutuse alla võtta huvikooli õpetajate 

tasustamine.   

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/                                                      /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

Meelis Välis                                                                            Janika Liländer 

koosoleku juhataja                                                                   protokollija 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


